
FAU	ved	Labakken	skole	
Møtereferat	møte	nr	7	-	2022,	2.	november	kl.	19.00	–	21.00		
 

Navn Klassetrinn Til stede 
Lars Foyn 1  √ 
Haakon Stevens 1 √ 
Jeanette Selnes 2  
Kristin Goderstad 2 √ 
Heidi Sørgård Eriksen 3 √ 
Mats Torvik 3 √ 
Bjørnar Pande Wølner 4 √ 
Dag Christian Holm 4 √ 
Kristine Willumstad Bryn 5  
Mona Chr. Brygard 5 √ 
Kirsten Slotte Birkeland 6   
Hanne Aanensen 6  √ 
Silke Wrede 7  √ 
Hilde Gjølstad 7   
(representant mangler) Forsterket avd.  

 
7/22-1 Godkjenning innkalling og referat 

Innkalling ble godkjent. Rektor Lill Kristin Høier Sandvik var til stede under første del av 
møtet. 
 

7/22-2 Rektors hjørne 

Rektor orienterte om følgende saker: 

- Åpningsfest. Rektor orienterte om internasjonal uke og åpningsfesten 27. 
oktober på Labakken skole. Festen var en suksess, med over 1300 mennesker på 
skolen den dagen. Åpningsfesten og internasjonal uke evalueres nå, og skolen 
vurderer å ha en slik uke hvert år etter skolestart. 
Se også https://faerder.kommune.no/aktuelle-saker/apningsfest-pa-labakken-
skole.79362.aspx?fbclid=IwAR11EnNy0B9vGRRh9TshXqNLhLjc_v-
qAFQ9P0x4EQTIidnniORyRKO2Oog  

- Motorikkhallen. Motorikkhallen er snart klar til bruk, etter at vannskade nå er 
utbedret. 
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7/22-3 Arbeidsgruppa FAU - utomhus Labakken 

Arbeidsgruppa for utomhus Labakken ble nedsatt av FAU og består av Lars Foyn (leder), 
Mats Torvik, Dag Christian Holm og Bjørnar P. Wølner.  
 
Gruppa orienterte om følgende: 

- 18. oktober ble det avholdt møte mellom arbeidsgruppa og rektor/inspektør ved 
skolen 

- Det er satt opp forslag til tiltaksplan med besluttede tiltak, kortsiktige og 
langsiktige tiltak 

o Besluttede tiltak: 
§ 7 smashballstativer (H22) 
§ Flytte to basketballstativer og et huskestativ fra Vestskogen 

skole, dette er betinget av å få tillatelse til å flytte disse vekk fra 
nærområdet (H22) 

§ Parkeringsplassene ovenfor inngangen til flerbrukshallen skal 
bort, og kan da frigjøres til andre tiltak (V23) 

§ Den lille banen mot sør får opp nett mot skog og grøft (22) 
§ Det etableres akebakke i skogsområdet mot sør (H22) 
§ Zip-line fra Herstad «freshes opp» og flyttes til egnet område på 

skolen (2023) 
o Kortsiktige tiltak 

§ Ny fotballbane på gressområdene mot syd, med grus som 
lavkostnadsdekke i første omgang (skolestart 2023). Senere fase 
kan være feks kunstgressdekke. 

o Aktuelle langsiktige tiltak 
§ Grillhytte. Vurdere å flytte eksisterende fra Herstad, eller bygge 

selv (evt få bygget). Kan gjøres på dugnad tidligst våren 2023, 
må avklares videre med tanke på ansvar og gjennomføring. 

§ Klatrepark/hinderløype. Et mulig større prosjekt som må 
forankres, avklares, planlegges og finansieres gjennom bla. 
tippemidler og sparebankmidler o.l. 

- Videre prosess 
o Det er pågående dialog med rektor og skolen om mulige tiltak, og 

prioriteringer fremover 
o Det er avtalt møte mellom utomhusgruppa, leder av utedrift i 

kommunen, og rektor/inspektør 3. november kl 0800, for å avklare tiltak 
og tidsplan 

o Det er avtalt møte med journalist i TB med utomhusgruppa, leder av 
utedrift i kommunen og rektor. Hensikten er å forsøke å få til en positiv 
sak om nye tiltak og samarbeid. 

 
FAU og rektor understrekte at det er viktig med involvering av FAU og elevene i prosessen 
fremover. Arbeidsgruppa vil forholde seg til rektor og inspektør når det gjelder elevønsker, 
da disse har god kontakt med elevene.  
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7/22-4 Støtte til Halloween 2022 

Leder orienterer om vedtak i FAUs FB-gruppe om å støtte hvert trinn med opp til kr. 1000,- 
for arrangement av Halloween for barna.  
 
FAU diskuterte hvordan de skulle forholde seg til lignende arrangementer fremover, og ble 
enige om at det bør være forutsigbarhet knyttet til hva som er mulig å få støtte til. En 
løsning er å legge inn dette i et årshjul, gjerne koblet mot et budsjett.  
 
Det er heller ikke ferdig avklart hvordan FAU skal forholde seg til gratisprinsippet i Færder 
kommune, hvilke muligheter som ligger i inntektsgivende arrangementer, samt hvilke tiltak 
rektors pott med aktivitetsmidler kan støtte opp om. 
 
FAU ønsker å se på dette i sammenheng med egen FAU-sak om økonomirammer og -
premisser på et senere møte.   
 

7/22-5 Revidering av årshjul 

Ref. sak 6/22-8 skulle årshjul gjennomgås på dette møtet. FAU ønsker å avstemme 
ferdigstillelse av eget årshjul mot skolens årshjul, og saken utsettes derfor til dette er klart. 

 

7/22-6 Bursdagsanbefaling fra FAU 

FAU har tidligere kommet med en anbefaling om hvordan fellesbursdager bør avholdes på 
Labakken skole, med fokus på samhold og å forhindre utenforskap blant barna, og at 
anbefalingen skulle evalueres etter et år. 

 
Saken utsettes til neste FAU-møte grunnet behov for tilstrekkelig tid for å gjennomgå saken. 

 

7/22-7 FAU sine møtetidspunkter for gjeldende skoleår 

FAU har frem til nå hatt møter første onsdag i måneden. Det ble stilt spørsmål om dette er 
en for hyppig møtefrekvens, og om det er mer hensiktsmessig med møter f.eks. hver 6. uke.  
 
FAU diskuterte saken og kom frem til at de har mange saker på agendaen, og trenger tid til å 
behandle disse fremover. Inntil videre beholdes dagens møteplan som per i dag er: 
 
- 21. september (møte nr 6, 2022) 
- 2. november (møte nr 7, 2022) 
- 7. desember (møte nr 8, 2022) 
- 4. januar (møte nr 1, 2023) 
- 1. februar (møte nr 2, 2023) 
- 1. mars (møte nr 3, 2023) 
- 12. april (møte nr 4, 2023) 
- 3. mai (møte nr 5, 2023)  
- Ved behov: 7. juni 
 
Vedtak: FAU fortsetter med møter en gang per måned, der juni er valgfri møtemåned. 
Ordningen evalueres på nytt i slutten av vårsemesteret. 
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7/22-8 Vedtekter 

FAU ved Labakken skole har nye vedtekter som kan ha behov for justeringer fremover. Det 
er allerede flere aktuelle endringsforslag, og slike forslag samles opp slik at de kan behandles 
på vårsemesteret (forslag: i februar- og marsmøtet). 
 
Vedtak: FAU gjennomfører en revisjon av dagens vedtekter, med mål om diskusjon av 
forslagene i februar og vedtak av nye endringer i mars 2023. 
 

Eventuelt  
- 17. mai-komiteen for 2023 er allerede nedsatt 
- FAU-boden trenger hyller, leder vurderer behov og kjøper inn 

 


